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23-01-2024 Referat af bestyrelsesmøde  

Deltagelse: Rune, Claus, Mogens, Mads, Kate og Erik (ref.)   

Dagsorden: 

1. Seneste nyt 
2. Økonomi  
3. Generalforsamling, 21. mar. 2024 

a. Ny formand 
4. Fastelavn planlægning - 11. feb. 2024 
5. Arbejdsgrupper status 

a. Jonstruplejren (Claus) 
b. Fællesarrangementer  

6. Evt. 

---0--- 

1) Sommerfest 75 års jubilæum 2023 + 80 tilmeldinger, en kæmpe succes 

Vibeskrænten 7 nye beboere 

Vibeskrænten 8 nye beboere 

Svalebo 11 nye beboere  

 

2) Rune  gennemgik regnskabet for 2023 - alt ser super fint ud. Lukker igen året med et pænt 

overskud. Nyt økonomisystem Dinero er flot implementeret. Kontingentindbetaling er nu også 

mulig via elektronisk opkrævning, derfor har der været indsamling af e-mail adresser. Hvor vi ikke 

har modtaget en e-mail (6 stk.), er der blevet omdelt en skrivelse om betaling af kontingent.   

 

Kommunikation fra Bestyrelsen vil fremover ske digitalt via e-mail, hjemmesiden og Facebook 

gruppen. 

 

 

3) Generalforsamling (GF) bliver torsdag den 21. marts 2024 kl. 19:00 på Østerhøjskolen. Claus skaffer 

adgang. 

 

20-21/1 oploades GF-varsling (udarbejdes af Erik) incl. Fastelavnsinvitation (Erik)  på 

Fredegaarden.dk 

 

8/2 er sidste frist for aflevering af evt. forslag til Formand. Forslag som ønskes behandlet på GF. 

 

3/3 (senest) publicering af GF-dagsorden samt regnskab/budget på Fredegaarden.dk. Michael skal 

have tid til upload… 

 

Foreningens 5 års økonomiplan bliver opdateret og gennemgået på GF under regnskab og budget. 

 

4) Fastelavn den 11. februar 2024 kl. 11:00, minimum 30 deltager.  

 

8/2 sidste frist for tilmelding til Fastelavn. 

 

9/2 opgørelse over antal tilmeldinger og detail planlægning aftales via e-mail.  
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5) Jonstruplejren: Claus opdaterede bestyrelsen omkring nyt vedr. Jonstruplejren. Der var ikke så 

meget nyt. Salget er sat på pause, tages op igen 2025/26. Kommunens planstrategi bliver opdateret 

med det der er besluttet i april/23 af kommunalbestyrelsen vedr. Jonstruplejeren, forventer vi.  

Claus giver en kort status på GF. 

 

Fællesarrangementer. Festudvalget, Mette, Maria og Anne Sofie       Bestyrelsen håber på, at de vil 

stå for en sommerfest 2024 med det ”normale” ambitionsniveau. 

 

6) Evt. 

 

Biler og for høj kantsten. Der laves en skrivelse, så vi kan få registreret problemets omfang. Kate 

tage initiativ til dette i løbet af foråret. 

 

Tjek om G/F Fredegaardens oplysninger på Ballerup kommunes hjemmeside er korrekte. Claus 

undersøger.  

 

Endvidere vil bestyrelsen beskrive de formelle opgaver, der ligger i bestyrelsesarbejdet, et årshjul, 

så kommende bestyrelsesmedlemmer nemt kan introduceres til de få administrative og praktiske 

opgaver. 

 

Næste bestyrelsesmøde omkring GF og Fastelavn planlægning sker digitalt . 

 

Mvh. Erik Kalledsøe 


